
Fra:                                              Gudrun Saeboe <g.sabo@online.no> 
Sendt:                                        mandag 6. september 2021 13:59 
Til:                                               Postmottak Alver 
Emne:                                        Forhåndskonferanse. 
  
  
Hei ! 
  
Ønsker forhåndskonferanse snarest mulig angående bygging av bolighus på Radøy G488 

B64. 
  
Vi ønsker å bygge en husbankfinansiert bolig på to etasjer der første etasje er har grunnflate 

på høyeste punkt på tomten. For å utnytte tomten best mulig og gjøre den best mulig 

tilgjengelig og brukervennlig ser en for seg en vei opp mot huset ved grense mot 488/15.    
  
  
På skjøtet er det veirett til tomten fra offentlig vei. Der pr. i dag er det ikke tilgang til vann 

på tomten men har forsøkt å få kontakt med og sendt mail til Va-avdelingen ved Jan Roald 

Treni om tilknytningspunkt for vann til eiendommen. 
Når det gjelder avløp har jeg vært i kontakt med Hogne Askeland han anbefaler 

Minirenseanlegg. 
  
Håper på en snarlig tilbakemelding. 
  
Med vennlig hilsen 
  
Gudrun Sæbø 
  
  


